
Pallotta: Chcemy zbudować wielki zespół
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Prezydent Romy, James Pallotta, który przebywa w tych dniach w Londynie

i wziął udział w konferencji "Liderzy w Futbolu", mówił w wywiadzie dla 

BBC o ewentualnej sprzedaży Strootmana w styczniu. "Nie dojdzie do

tego", powiedział prezydent Giallorossich. 

 

Pallotta dał do zrozumienia, że nawet ewentualna oferta Manchesteru United na

sumę 75 mln funtów, o której plotkowano również latem, nie zachwieje Romą:

- Powiedziałem już prasie, żeby przestała marnować papier. Oczywiście, jako ludzie

biznesu, kiedy osoby dzwonią do nas i mówią "chcemy waszego gracza", siadamy i

wysłuchujemy propozycji. Musisz to zrobić, taka jest biznesowa strona. To nie

oznacza, że masz zamiar zaakceptować ofertę. To nie jest sposób, w jaki pracujemy.

Chcemy zbudować wielki zespół i nigdy nie powiedzieliśmy "musimy zarobić

mnóstwo pieniędzy". Naszym celem w całej rozciągłości jest stabilność.
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